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GATU- OCH 
FASTIGHETSNÄMNDEN 
KOLLEKTIVTRAFIKUTSKOTTET 

 
PROTOKOLL  1/2003 

 
 
Tid:   2003-04-01, kl 15.45 – 16.40 
Plats: Lilla Kollegiesalen, Stadshuset 
 
Justerat:     
 
 
 
Margarita Pulido (s)   Helena Bonnier (m) 
 
 
Närvarande:  
 
Ledamöter 
 
Margarita Pulido (s) ordförande 
Helena Bonnier (m) vice ordförande 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Mats Rosén (kd) 
Åsa Romson (mp) 
Claes Fleming (fp) 
 
Tjänstemän 
 
Mats Fager, Paulina Eriksson, Pauline Sedin (sekr) Region Innerstad.  
Jan-Erik Hollander Region Ytterstad 
Christer Lundin Strategisk planering 
 
 
 
§ 1 
Justering 
 
Kollektivtrafikutskottet utsåg vice ordföranden Helena Bonnier (m) att tillsammans med 
ordföranden Margarita Pulido (s) justera dagens protokoll. 
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§ 2 
 
Instruktion för gatu- och fastighetsnämndens kollektivtrafikutskott. 
 
Ordföranden hälsade alla välkomna till detta första möte i utskottet och alla närvarande 
presenterade sig. 
Den av nämnden antagna instruktionen för utskottet samt PM ang aktuella 
kollektivtrafikprojekt i innerstaden och ytterstaden delades ut. Bifogas även protokollet. 
 
§ 3 
 
Information om samarbetet med SL 
 
Christer Lundin informerade om SL:s strategiska plan (långsiktig) och om SL:s 
utbudsplan (kortsiktig). SL har just påbörjat revideringen av den strategiska planen som 
kommer att vara klar 2004. 
Förslag till utbudsplan 2004 kommer att remitteras till stadsdelsnämnnderna och 
remissvaren redovisas i GFN på sista nämnden före sommaren. Synpunkter på planen 
lämnas till SL efter sommaren. SL vill gärna fastställa planen under tidigare delen av 
hösten. 
 
Beslut 
 
Viktigt att staden är med i arbetet med den strategiska planen. Utskottet föreslog ett 
möte med SL före sommaren för en lägesrapport. Ordföranden kontaktar Ulf Ryadal  i 
SL:s centrala regionstyrelse för att bestämma tidpunkt. 
Material kommer att sändas ut till alla ledamöter. 
 
§ 4 
 
Information om stomlinjenätet 
 
Mats Fager gav en historisk redovisning av stomlinjeprojektet där man har investerat ca 
300 Mnkr. GFK och SL delar på kostnaderna enligt avtal.  3 linjer är igång och 
ytterligare en linje (linje 2) skall införas i januari –04. Dessförinnan skall åtgärder vidtas 
vid hållplatser och en del korsningar för att få en bra framkomlighet för bussarna och då 
bl a i korsningen Kungsträdgårdsgatan/ Hamngatan, Norrlandsgatan/Smålandsgatan samt 
på Birger Jarlsgatan. SL kommer att köpa in nya bussar som är gasdrivna och avger 
mindre buller än dagens etanoldrivna bussar. När det gäller hållplatslägen för linje 2 
kommer dessa att vara samma som dagens linje 46. 
 
Beslut 
 
Utskottet vill bjuda in någon tjänsteman från SL för att redovisa de kriterier man har för 
vagnparken. Förvaltningen tar kontakt med SL. 
 
 
 
 



 3 
§ 5 
 
Summarisk information av pågående kollektivtrafikprojekt 
 
Listor (PM) för ytterstaden resp innerstaden delades ut och gicks igenom. 
Vad gäller ytterstaden kommer utöver listan ett ärende ang busstrafik i Snösätraområdet 
att redovisas i GFN före sommaren.  
För innerstaden kommer ärendet ang framkomlighet för stomnätsbussar att redovisas i 
GFN 22/4. 
Utskottet önskade en diskussion ang linje 5 vid något framtida möte. 
 
§ 6 
 
Övriga frågor 
 
Meddelades att mötet den 6/5 utgår och äger rum den 13 maj istället. Carl 
Albertsrummet är bokat. Annars inga övriga frågor. 
 
 
Vid pennan 
 
 
Pauline Sedin 


